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Schriftelijke vragen - Situatie Lindelaan Kamerik 

De ChristenUnie/SGP-fractie heeft begrepen dat er al zo’n 10 jaar lang klachten zijn van 
omwonenden over het bedrijfsterrein op de Lindelaan in Kamerik. Enkele jaren geleden zijn reeds 
vragen gesteld door een andere fractie, maar de klachten zijn nog steeds actueel. Het betreft 
klachten omtrent veiligheid, milieu en verkeer. De relaties tussen de buurt en het bedrijf zijn 
verstoord. Daarbij komt dat het betreffende terrein is verouderd en de locatie, middenin een 
woonwijk, zich veel meer leent voor een andere bestemming zoals woningbouw. 

Wij hebben daarom de volgende vragen aan het college: 

1) Is het college op de hoogte van de verstoorde relaties tussen het bedrijf en de 
omwonenden? 

2) Is het college op de hoogte van het feit dat deze klachten zo’n 10 jaar terug gaan? 
3) Op welke wijze heeft het college gehoor gegeven aan de klachten van omwonenden? 
4) Is het college het met ons eens dat een dergelijke locatie in de eerste plaats beter geschikt 

zou zijn voor woningbouw? 
5) Welke uitwijkmogelijkheden zouden er voor het bedrijf in kwestie zijn? 
6) Welke mogelijkheden ziet het college om in samenspraak met de eigenaar tot een nieuwe 

locatie te komen voor zijn bedrijfsvoering? 
7) Zouden de locaties van het raadsvoorstel 20R.00811 betreffende schuifruimte uitkomst 

kunnen bieden? 

Inwoners doen de suggestie dat de Lindelaan een uitstekende locatie zou zijn voor de Kamerikse 
brandweervereniging. Dit omdat de Lindelaan dicht op de N405/N212 gelegen is. Gezien er ook aan 
een plan wordt gewerkt om de Schulenburch te vernieuwen en de huidige brandweerkazerne 
daaraan gelegen is, hebben wij de volgende vraag: 

8) Ziet het college mogelijkheden om in samenspraak met betrokkenen aan de ontwikkelingen 
van zowel het terrein van de Schulenburch als het bedrijfsterrein op de Lindelaan tegelijk op 
te pakken? 
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